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                                                                                                  Počet listů: 9 

                                                                                                  Přílohy: 0 

 

 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ DOZORČÍ RADY KRAJSKÉ SPRÁVY A ÚDRŽBY 

SILNIC STŘEDOČESKÉHO KRAJE, p. o. 

Datum: 24. dubna 2025 

Místo jednání:  

budova Krajského úřadu SK, Zborovská 11, Praha 5, II. patro – místnost č. 2045 

 

Přítomni:  Mgr. Filip Kořínek – předseda Dozorčí rady 

Martin Exner – člen Dozorčí rady 

Mgr. Anna Chvojková – člen Dozorčí rady 

Mgr. Karel Marek – člen Dozorčí rady 

 

Omluveni: Ing. Josef Pátek – radní pro oblast silniční dopravy, StčK 

Ing. Aleš Čermák. PhD., MBA – ředitel KSÚS 

Ing. Miloslav Šmolík – místopředseda Dozorčí rady 

Ing. Michael Pánek – člen Dozorčí rady 

Mgr. Miloš Ulrich – člen Dozorčí rady 

 

 

Nepřítomen:  

 

Hosté:  Mgr. Lukáš Nikl – náměstek úseku právního a veřejných zakázek KSÚS 

Ing. Per Nádvorník – vedoucí odd. metodiky a výpočetní techniky KSÚS 

Mgr. Petr Borecký, radní pro oblast veřejné dopravy a mobility, StčK 
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Program: 
 

15:00 – Zahájení, přivítání hostů, volba ověřovatele zápisu, schválení programu 
jednání – Filip Kořínek 
 
15:05 – Projekt tramvajové trati Odolena Voda – Petr Borecký 
 
15:35 – Přehled informačních systémů a nástrojů řízení KSÚS – Petr Nádvorník 
 
15:55 – Příprava přesoutěžení běžné a zimní údržby – Lukáš Nikl 
 
16:35 – Areály cestmistrovství, přehled, současné podmínky nájmů, doporučení DR 
k dalšímu postupu – Lukáš Nikl 
 
16:55 – Diskuze a různé, návrhy bodů programu další schůze DR, termín a požadavky 
na předložení informací (na další schůzi DR nebo předem k prostudování) aj. 
 
17:00 – Závěr – Filip Kořínek 
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PŘIJATÁ USNESENÍ (mimo procesních): 
 

 

 

Žádost vedení KSÚS o informace 

Usnesení Dozorčí rady č. 3/43/2025 

 

Dozorčí rada žádá vedení KSÚS o poskytnutí pracovní verze analýzy (studie) do 3 dní od 

jejího předložení zpracovatelem. 

 

Hlasování: Přítomno: 4 Pro: 4 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

 

 

Žádost vedení KSÚS o informace 

Usnesení Dozorčí rady č. 4/43/2025 

 

Dozorčí rada žádá ředitele KSÚS, aby veškeré strategické a koncepční materiály, jež mají být 

předloženy orgánům Středočeského kraje, byly nejdříve předloženy k projednání Dozorčí radě. 

 

Hlasování: Přítomno: 4 Pro: 4 Proti: 0 Zdržel se: 0 
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K JEDNOTLIVÝM BODŮM PROGRAMU:  

 

Před samotným zahájením dozorčí rady Mgr. Filip Kořínek, předseda Dozorčí rady, informoval 

přítomné o dodatečné omluvě Ing. Michaela Pánka, který je na dovolené, Mgr. Miloše Ulricha, 

který je pracovně vytížen a Ing. Miloslava Šmolíka, místopředsedy Dozorčí rady, který je 

nečekaně u lékaře. 

 

Aby mohla být Dozorčí rada usnášeníschopná, je nutné vyčkat příchodu Martina Exnera, který 

avizoval, že na KÚSK cca v 15:30 hod. (kvůli své oficiální účasti na pohřbu významné osoby) 

 

Po vzájemné domluvě dosud přítomných dojde před samotným faktickým zahájením Dozorčí 

rady k zahájení bodu programu spočívající v informování Dozorčí rady o informačních 

systémech a nástrojích řízení KSÚS od Petra Nádvorníka. Tento bod byl předmětem zájmu 

mimo jiné K. Marka a A. Chvojkové, kteří jsou oba přítomni. 

 

Začátek bodu Ad. 3 Přehled informačních systémů a nástrojů řízení KSÚS – Petr 
Nádvorník: 
 
K jednotlivým programům podrobněji - viz tabulka – Přehled aplikací KSUS pro DR 
 
Petr Nádvorník podrobněji představil vybrané informační systémy a reagoval na dotazy. 
 
Archiv staveb od dodavatele IBR 
 
APMP 
 
K dotazu Mgr. Marka k APMP Petr Nádvorník uvádí, nejsou zde všechny pozemky KSUS, řeší 
se zde pouze větší stavby, kde je množství výkupů. 
 
Admis 
 
Clevera 
 

Ad 1. Zahájení, přivítání hostů, schválení programu jednání, volba ověřovatele zápisu 

Jednání Dozorčí rady zahájil Mgr. Filip Kořínek, předseda Dozorčí rady KSÚS SK, p. o. 

 

Mgr. Kořínek úvodem opětovně zmínil vhodnost uvažovat o návrhu na navýšení počtu členů 

Dozorčí rady formou změny zřizovací listiny. Vyšší počet členů by DR posílil a mírně usnadnil 

zajištění usnášeníschopnosti. 

 

Schválení programu jednání Dozorčí rady 

Usnesení Dozorčí rady č. 1/43/2025 

Dozorčí rada schvaluje program jednání. 

Hlasování: Přítomno:4  Pro:4  Proti:0  Zdržel se:0 

 

Volba ověřovatele zápisu 

Usnesení Dozorčí rady č. 2/43/2025 

Dozorčí rada volí a pověřuje ověřením zápisu Martin Exner, který funkci přijímá. 

Hlasování: Přítomno:4  Pro:4  Proti:0  Zdržel se:0 
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Ad 2. Projekt tramvajové trati Odolena Voda  

Mgr. Borecký představil projekt první krajské tramvajové trati z vozovny 

Kobylisy směr Zdiby (Odolena Voda), který je plánován zrealizovat do roku 2029. 

V Sedleci by měl být nový velkokapacitní parkovací dům (P+R). Následně Mgr. 

Borecký promítl krátké informační video k projektu, které doplnil dalším výkladem  

Odhad nákladů na projekt - cca 4 miliardy celkem, cca 2,5 miliardy na StčK a 1,5 

miliardy na HMP.  

Předpokládá se, že se v nejbližších letech zdvojnásobí počet obyvatel v dotčené části 

SK. Již nyní jsou zde silnice na hraně svých kapacit.  

Mgr. Borecký následně v rámci prezentace vyzdvihl, že dojezdová doba, i s případným 

budoucím přestupem, se oproti současně užívané jízdě autobusem bez přestupu do 

stejného místa v Praze sníží, či zůstane stejná. Zároveň bude doprava do Prahy pro 

obyvatele StčK ekonomicky dostupnější. Jsou navrženy i jízdní řády (tramvaj č. 10 a 

17). 

Mgr. Borecký oproti současnosti odhaduje provozní výdaje o 30 % vyšší, avšak bude 

výrazně vyšší počet spojů i vyšší kapacity linek. 

K dotazu Mgr. Marka na posílení autobusových linek uvedl, že tyto mohou být posíleny, 

avšak provozní výdaje budou také vyšší. Navíc nejsou řidiči autobusů. Řidiči tramvají 

budou z DPHMP, za což mu budeme platit. Od roku 2034 bude nutnost bezemisních 

autobusů, což bude nepoměrně dražší. 

Myšlenka vznikla v roce 2017, od r. 2021 na tom Odbor veřejné mobility pracuje 

intenzivně. Cca 85 % investičních uznatelných nákladů by mělo jít z dotací.  

Existují i jiné lokality, kde by mohla být v budoucnosti tramvajová trať na území kraje. 

Existuje studie veřejné dopravy v Pražské metropolitní oblasti. Vybraná oblast byla 

zvolena jako první z demografických důvodů (zvyšování počtu obyvatel). Uvažuje se 

o několika dalších tramvajových tratích, a taktéž o nových železničních tratích.  

V parkovacím domě budou i místa pro kola, plánujeme taktéž parkovací místa pro 

motocykly. 

K dotazu Mgr. Marka, zda je toto je preferovanější směr, než směr Brandýs n. L. Mgr 

Borecký uvedl, že určitě ne, zde by měla být nová železniční trať. Vše je v řešení. 

 

Pokračování bodu Ad 3. Přehled informačních systémů a nástrojů řízení KSÚS 

 

Ad 4. Příprava přesoutěžení běžné a zimní údržby 

Mgr. Kořínek zrekapituloval, že na 41. jednání Dozorčí rada chtěla, aby se posoudilo 

více různých možností, jak jednotlivá cestmistrovství, tak oblasti, tak i vlastní kapacity.  

Žádal o zaslání zadání veřejné zakázky na analýzu na vlastní kapacity. 
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K tomuto Mgr. Nikl uvádí – Již vyhodnoceno. Přišla jedna nabídka od společnosti 

Moore Advisory CZ. Smlouva už je podepsaná.  

 

Mgr. Kořínek vyjádřil nespokojenost s tím, že o tom Dozorčí rada nevěděla. Mělo by 

být vše, co jde na kraj, zasíláno alespoň souběžně i Dozorčí radě. Vyzývá Mgr. Nikla, 

aby se k zakázce vyjádřil. 

 

Mgr. Nikl uvedl, že se jednalo o Otevřené řízení přes E-ZAK. Jde o mezinárodní velkou 

firmu, ale osobně ji nezná. Požaduje průběžný report, již má domluvenou schůzku. 

Sám jejich zaměstnanec se aktivně ozval. Studie má být poměrně jednoduchá, 

nechtěli jsme studii za 3 mio – téma financí, možností, zejména časové, realizovat 

činnost přes KSÚS, či založit jinou organizaci, atd. Neměla by věc řešit nějak 

dopodrobna. 

 

Mgr. Marek vyjádřil obavy z vymezení kompetencí KSÚS a případné další organizace. 

 

Mgr. Kořínek podotkl, že ve Zlínském kraji mají jednu akciovku a čtyři s.r.o., zde to 

funguje. 

 

Mgr. Nikl reagoval, že v této studii je nákladovost a časovost zadávána samostatně 

pro čtyři oblasti, lze tedy nejdříve zkusit jednu oblast. 

 

Mgr. Kořínek má obavu z toho, že zde není porovnání se stávajícím stavem. Nechápe 

ani úplně důvod zadání té studie tak, jak je zadána. 

 

Mgr. Nikl uvedl, že se jedná o splnění zadání resortu dopravy SK. Sami jsme schopni 

si to případně porovnat. 

 

Mgr. Marek má za to, že studie nám určité důležité informace přinese.  

 

Mgr. Nikl upřesňuje, že rada SK by měla dostat tuto studii dříve, než bude zahájeno 

přesoutěžení. 

 

Mgr. Kořínek – Žádá zanést do zápisu, že Dozorčí rada studii, i případně její koncept, 

obdrží ihned. Stejně tak finální verzi. 

 

DR k tomuto tématu přijímá usnesení. 

 

Žádost vedení KSÚS o informace 

Usnesení Dozorčí rady č. 3/43/2025 

 

Dozorčí rada žádá vedení KSÚS o poskytnutí pracovní verze analýzy (studie) do 3 dní 

od jejího předložení zadavatelem. 
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Hlasování: Přítomno: 4 Pro: 4 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Mgr. Chvojková vyjádřila pocit, že studii je možné ohnout chtěným směrem. Má obavu, 

že není specifikováno, co bude jejím výstupem. 

 

Mgr. Nikl obavu odmítl, rozhodně ne, zhotoviteli nebude nic diktovat. 

 

Mgr. Chvojková – Zadání je hodně obecné, není definován výstup. Možná proto se 

přihlásila jen jedna firma. 

 

Mgr. Nikl – Nesouhlasím. My chceme jenom jednoduchý výstup k tomu, co je třeba, 

aby byla schopna samostatně fungovat taková organizace. Upřesňuje, že se jedná o 

zadání pro celý kraj, ale je to i ve variantách pro jednotlivé oblasti. Výstup, který 

dostane rada SK, bude objektivní, námi nijak neovlivněný. 

 

K dalším námitkám Mgr. Nikl uvádí, že se počítá s tím, že by se Mnichovo Hradiště 

mohlo přesoutěžit a další oblasti buď přesoutěžit nebo realizovat vlastními silami. 

 

Mgr. Marek zdůrazňuje, že čísla ze studie musí sedět. 

 

Mgr. Nikl podotýká, že my už od BDO Advisory jednu analýzu máme, takže známe 

výhody a nevýhody, ale neznáme čísla. Nevíme, kolik stojí např. sypač. 

 

Mgr. Nikl k dotazu Mgr. Kořínka - Cenotvorba třídníku na Mnichovo Hradiště je teprve 

v procesu – nic se od minule neposunulo. 

 

Ad 5. Areály cestmistrovství, přehled, současné podmínky nájmů, doporučení 

DR k dalšímu postupu 

Mgr. Kořínek - Dozorčí rada by mohla doporučit KSÚS, aby ty nájmy vypověděla. 

 

Mgr. Nikl namítá, že už to možná nemá smysl, jelikož 2026 cca v půlce roku končí ty 

nájmy těch areálů a je tam 6 měsíců výpovědní doba. 

 

Mgr. Nikl doplní do excelové tabulky konce nájmů. 

 

Dále budeme chtít dělat ceny nájmů dle posudků. 

 

 

 

Mgr. Nikl opouští jednací místnost. 

 

Žádost vedení KSÚS o informace 
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Usnesení Dozorčí rady č. 4/43/2025 

 

Dozorčí rada žádá ředitele KSÚS, aby veškeré strategické a koncepční materiály, jež 

mají být předloženy orgánům Středočeského kraje, nejdříve předloženy k projednání 

Dozorčí radě. 

 

Hlasování: Přítomno: 4 Pro: 4 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Pokračování bodu Ad 3. Přehled informačních systémů a nástrojů řízení KSÚS 

Ing Nádvorník dále prezentoval systémy: 

 

Croseus 
 
Soft PC  
 

Martin Exner opouští 17:40 jednací místnost. 
 
Mgr. Marek chce zaslat nejpodrobnější sestavu z účetního programu Soft PC, což mu 
Ing. Nádvorník přislíbil projednat s ekonomickým oddělením. Chce kódy i s číselníky, 
bez nich nemá ucelenou představu. 
 
Mgr. Chvojková se dotazuje na propojitelnost s geoportálem. 
 
Ing. Nádvorník uvedl, že chceme cestmistry zdigitalizovat; pasport v geoportálu také 
bude, geoportál si soutěžíme my sami (VARS nám to bude dělat). 
 
Zeleně označené 4 programy v tabulce Přehled aplikací KSUS pro DR – k těmto chce 
Dozorčí rada předložit od Nádvorníka více podrobností. 
 
Cca do týdne ideálně vše. Ing. Nádvorník slíbil, že se pokusí. 
 

18:03 Mgr. Chvojková opouští jednací místnost 
 
 

 
Ad 6. – Diskuse a různé 
 
DR nestihla probrat návrhy na příští dozorčí radu – proberou se ve whatsapp skupině. 
 
Mgr. Kořínek požádal, aby do týdne dostali koncept zápisu k podpisům, ideálně ale už 
i s podpisy.  
 
 
Ad 7. – Závěr  
 
Jednání dozorčí rady bylo ukončeno v 18:15 hod. 
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Přílohy: Přehled aplikací KSUS pro DR 
Ekonomická studie - Písemná zpráva 

 

 

V Praze dne 24. dubna 2025 

 

Zapsala: 

 

 

…………………………………………………………….. 

Mgr. Lucie Kulhanová i. s. Mgr. Filipa Netopila, tajemníka dozorčí rady 

 

Ověřil: 

 

…………………………………………………………….  

Martin Exner, člen dozorčí rady 

 

Předsedající jednání dozorčí rady: 

 

 

…………………………………………………………. 

Mgr. Filip Kořínek, předseda dozorčí rady 
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